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Pan Tadeusz Żak 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

 

W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie z dnia 2 marca 2021 r., znak: 
KRM.0003.337.2021 informuję:   

 
W sprawie dotyczącej sterylizacji bezdomnych psów i kotów informuję, że na najbliższej sesji 

Rady Miejskiej w Tarnowie zostanie przedstawiony projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta 
Tarnowa. Program ten reguluje między innymi sprawy związane z opieką nad wolno żyjącymi kotami, 
w tym zasady wykonywania i finansowania ich sterylizacji. Po uchwaleniu programu będzie możliwe 
przeprowadzenie procedury wyboru wykonawcy, a następnie, we współpracy z organizacjami 
zajmującymi się opieką nad zwierzętami, rozpoczęcie realizacji zabiegów. W przypadku pojawienia się 
na terenie miasta bezdomnych psów, są one wyłapywane i umieszczane w Azylu, gdzie po zbadaniu 
przez lekarza weterynarii, ewentualnym leczeniu, sterylizacji i szczepieniu, są przeznaczane do 
adopcji. 

 
W sprawie podwyżki cen biletów komunikacji miejskiej informuję, że uchwałą  

Nr XLIII/380/2020 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 17 grudnia 2020 r. zmieniającą uchwałę  

w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie 

zadania o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich, zostały 

zwiększone m.in. ceny jednego z obowiązujących rodzajów biletów tj. biletów jednorazowych 

ważnych na jednej linii lub 30-minutowych obowiązujących na różnych liniach. Bilety te 

w zdecydowanej większości sprzedawane są w formie papierowej, ale też ich dystrybucja ma miejsce 

w innej formie, tj. poprzez zakup w urządzeniach mobilnych oraz w kasownikach z wykorzystaniem 

karty bankowej. Ze względów formalnych nie można ceny jednego rodzaju biletu różnicować  

w zależności od sposobu dystrybucji tego biletu. Ustalenie innej ceny biletów jednorazowych 

ważnych na jednej linii lub 30 minutowych obowiązujących na różnych liniach, nabywanych nie jako 

bilety papierowe ale w urządzeniach mobilnych lub za pomocą karty bankowej, jest możliwe 

wyłącznie poprzez ustanowienie nowego rodzaju biletu. Projekt uchwały przedstawiony Państwu 

radnym nie przewidywał ustanawiania nowych rodzajów biletów. 
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W sprawie dotyczącej zakłócania ciszy nocnej w rejonie sklepu monopolowego przy  
ul. Skowronków informuję, że miejsce to zostało objęte kontrolami  w ramach zadań doraźnych do 
służby przez funkcjonariuszy straży miejskiej. Nadmieniam, że od dnia 11 marca 2021 r. do dnia 16 
marca 2021 r. w/w miejscu  przeprowadzono pięć kontroli podczas których nie stwierdzono 
zakłócania ciszy nocnej. 

 
W sprawie dotyczącej przesunięcia przystanku Romanowicza 06 – Kasprowicza informuję, że 

zmiana lokalizacji przystanku Romanowicza 05 – Brandstaettera do obecnego miejsca posadowienia  

została dokonana w 2019 roku w wyniku licznych wniosków mieszkańców miasta, według których 

poprzednia lokalizacja przystanku utrudniała widoczność kierowcom pojazdów włączających się do 

ruchu z ul. Jastruna do ul. Romanowicza. Aktualnie, po północnej stronie ulicy Romanowicza 

odległość pomiędzy przystankami Romanowicza 03 – Kasprowicza a Romanowicza 05 – 

Brandstaettera wynosi około 400 m, po stronie południowej te odległości są jeszcze mniejsze. 

Odległości te sytuują się w przedziale poniżej średniej odległości pomiędzy przystankami na trasie 

linii nr 30 i w związku z powyższym obecnie nie jest rozważana wnioskowana zmiana lokalizacji 

przystanków przy ul. Romanowicza. 
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